
 آرمان ملی: گل محمدی حدود 15 درصد از قرارداد فصل 
گذشته خود را که مربوط به آپشن های قراردادش می شود از 
باشگاه طلب دارد، ضمن اینکه بازیکنان پرسپولیس نیز هنوز 

آپشن های فصل قبل خود را دریافت نکرده اند. 
 دوری یحیی

روز چهارشنبه هفته گذشته ایسنا نوشت: تیم فوتبال 
پرسپولیس درحالی بعد از برتری برابر گل گهر سیرجان تمرینات 
خود را پیگیری می کند که یحیی گل محمدی در دو جلسه 
تمرینی اخیر پرسپولیس غایب بوده است. پرسپولیس در حالی 
روز دوشنبه و چهارشنبه تمرین کرد که سرمربی این تیم در این 
جلسه های تمرینی حاضر نبود. به نظر می رسد این غیبت به دلیل 
برخی اختلافات گل محمدی با باشگاه پرسپولیس است. یک 
مقام مطلع در باشگاه پرسپولیس با تایید این خبر به ایسنا گفت 
که مهم ترین دلیل ناراحتی گل محمدی از باشگاه پرسپولیس 
مسائل مالی است و دیگر موضوع مورد اختلاف مسائلی نظیر 

مهاجم خارجی است. 
 فسخ؟

مسئول کمیته نقل و انتقالات سازمان لیگ گفت: سرمربی 
پرسپولیس قراردادش با این باشگاه را فسخ نکرده است. فرشید 
طاهری در گفت وگو با تسنیم در خصوص شایعه فسخ قرارداد 
یحیی گل محمدی با باشگاه پرسپولیس گفت: چنین موضوعی 
درست نیست و یحیی گل محمدی تا این لحظه برای فسخ 

قراردادش به سازمان لیگ مراجعه نکرده است. 
 اعتصاب بازیکنان 

روز پنجشنبه تسنیم نوشت: بازیکنان تیم فوتبال پرسپولیس 
اعتراض خود به مدیریت باشگاه را با شرکت نکردن در تمرین 
نشان دادند. بازیکنان پرسپولیس امروز )پنجشنبه( اعتصاب 
کردند و در تمرین حاضر نشدند. این در حالی است که آنها در دو 
روز گذشته در غیاب سرمربی به تمرین پرداخته بودند و امروز با 
عدم حضور در تمرین، خواستار پرداخت مطالبات خود از سوی 

مدیریت باشگاه شدند. 
 صحبت های مدیرعامل 

رضا درویش پس از جلسه روز چهارشنبه هیات مدیره 

باشگاه پرسپولیس در جمع خبرنگاران در مورد اینکه ظاهراً 
گل محمدی مسافرت است و به باشگاه هم اخطار داده است، 
اظهار داشت: هیات مدیره تصمیم گرفت که حضوری با آقای 
گل محمدی صحبت کند، اما چون از قبل از قرار سفر داشت 
گفتند مسافرت هستم و بعد از مسافرت می آید و صحبت 
می کند. وی در مورد اینکه از اخطار گل محمدی به باشگاه اطلاع 
داشته است یا نه، گفت: دیروز دیدم که نامه اش را فرستاده است. 
مدیرعامل پرسپولیس در مورد اینکه گفته اند گل محمدی 
قراردادش را با پرسپولیس فسخ کرده است، گفت: فسخ باید 
در سازمان لیگ انجام شود. متأسفانه فضای مجازی برای دیده 
شدن بازارش داغ است ولی نه، فسخ نکرده است. ضمن اینکه 
وقتی او و تمام کادر و بازیکنان صددرصد قرارداد فصل گذشته 
را گرفته اند این صحبت ها مطرح نیست. 20 درصد از قرارداد 
فصل جدیدشان هم دریافت کردند. وی افزود: ضمن اینکه 
سازمان های نظارت روی قرارداد گل محمدی بحثی داشتند. 
چون قرارداد او به گذشته برمی گردد و در دوره ما آن عوض 
نشده است. از این جهت اگر برای دریافت آپشن هایش طول 
کشیده و اختلاف نظر بین گل محمدی و نهادهای نظارتی 
وجود دارد به همین دلیل زمان برده است. ان شاءا... به دنبال 
مرتفع کردن آن هستیم. ضمن اینکه کمتر باشگاهی است که 
مشکل مالی نداشته باشد. با این وضعیت مالی وقتی توانستیم 
صددرصد تعهداتمان را انجام بدهیم در حالیکه برخی باشگاه ها 
-30 40 درصد و 50 درصد بدهکارند ولی باز هم کارشان را انجام 
می دهند. درویش ادامه داد: بازیکنان آمدند بازی کردند و سه 
جام گرفتند. باید تا جایی که ممکن است در جهت رفع موانع آنها 
تلاش کنیم اما همه ما در این جامعه زندگی می کنیم و مشکلات 
و معضلات جامعه را می بینیم. این بد است که وقتی همه با 
این مشکلات دست و پنجه نرم می کنند ما اینقدر موضوعات 
اختلاف مالی را مطرح کنیم. خیلی راحت می شود در خانواده 
این مشکلات را حل کرد. ما هم مّان را گذاشته ایم تا این مشکلات 
مرتفع شود. وی در مورد اینکه گل محمدی چه زمانی از سفر 
برمی گردد، گفت: هنوز مشخص نیست البته به چند بازیکن 

خارجی هم مرخصی دادند تا بروند. 

 گل محمدی کجاست؟
بعد از پایان جلسه، مدیران باشگاه پرسپولیس مدعی شدند 
که گل محمدی به دلیل رفتن به سفر شخصی، فرصت حضور 
در جلسه هیات مدیره را نداشته اما به راستی در شرایطی 
که پرسپولیس در تهران تمرین می کند تا خود را برای بازی 
پنج شنبه برابر پیکان در هفته ششم لیگ برتر آماده کند، چرا 
سرمربی تیمش باید به سفر برود؟ پیگیری های ایسنا نشان 
می دهد که گل محمدی در ویلای شخصی خود در اطراف تهران 
حضور دارد و اگر قصد داشت در جلسه هیات مدیره شرکت کند، 
قطعا فاصله یک ساعته را طی می کرد و خود را به ساختمان 

باشگاه پرسپولیس می رساند. 
 جلسه با نماینده؟

خبرآنلاین روز پنجشنبه نوشت: در پی اتفاق های چند روز 
گذشته تیم فوتبال پرسپولیس و دو اخطار سرمربی تیم به 
باشگاه، نشست مدیر برنامه های یحیی گل محمدی، سرمربی 
تیم با رضا درویش مدیرعامل و پیمان حدادی عضو هیات مدیره 
باشگاه پرسپولیس در محل باشگاه برگزار شد. در این نشست 
که حسین دوام معاون حقوقی باشگاه نیز حضور داشت، دو 
طرف صحبت های خود را مطرح کردند. ابتدا مدیر برنامه های 
گل محمدی مشکلات و نگرانی های سرمربی تیم را مطرح کرد 
و خواستار رفع آنها شد و سپس مدیران باشگاه اقداماتی که از 
سوی باشگاه انجام شده است و شاید کادر فنی و بازیکنان در 
جریان آنها نباشند را به اطلاع مدیر برنامه های گل محمدی 

رساندند. 
دراین نشست همچنین درخصوص یکی از دلایل اصلی 
پرداخت نشدن آپشن  قرارداد اعضای تیم بحث  و عنوان شد 
دلیل این امر سوالاتی است که برخی از نهادهای نظارتی 
پرسیده اند که باشگاه هم مستندات لازم را ارائه داده است و 
در حال برطرف شدن است. در این  نشست برای دومین بار از 
سرمربی تیم دعوت شد تا در نشست هفته آینده هیات مدیره 
شرکت کند تا رودررو به بحث و بررسی موضوعات بپردازند که به 
گفته مدیربرنامه های گل محمدی، او در مسافرت خارج از کشور 
بسر می برد و موضوعات را به اطلاع سرمربی تیم خواهد رساند. 
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دیدگـاه

گفت وگو

  کوتاه 
تسنیم: به گزارش سایت رسمی فدراسیون فوتبال، 
مهدی تاج رئیس فدراسیون فوتبال پس از مجمع انتخاباتی 
هیات فوتبال سیستان و بلوچستان عنوان کرد: متاسفانه به 
صورت کلی در سطح استان، دو زمین چمن وجود دارد که 
این دو زمین هم به بخش خصوصی منتقل شده اند. بدین 
ترتیب، تیم فوتبالی که به استان منتقل شده جهت تمرین و 
حضور در مسابقات با محدودیت های زیادی روبه رو شده که 
این موضوع باعث ناراحتی خانواده فوتبال است. وی افزود: 
این بحران در فضای فوتسال هم وجود دارد. به شکلی که 
در مجمع از سوی رئیس هیات سراوان مطرح شد تنها سالن 
موجود به بخش خصوصی منتقل شده و بازیکنان تیم برای 
تمرین خود، باید نفری 40 تا 60 هزار تومان از جیب بدهند تا 
تمرین کنند! این موضوع هم وضعیت نگران کننده ای است. 
رئیس فدراسیون همچنین با تقدیر نسبت به توسعه فوتبال 
ساحلی در سیستان و بلوچستان، ابراز امیدواری کرد که این 
روند در آینده با برنامه ریزی و جدیت بیشتر تداوم یابد. در 
همین حال، رئیس فدراسیون فوتبال پنجشنبه شب در دیدار 
با کرمی، استاندار سیستان و بلوچستان از وی خواست چالش 
مربوط به زمین های چمن و همچنین سالن فوتسال را برای 
حضور اعضای خانواده فوتبال استان رفع کند تا تیم های 
باشگاهی بدون مشکل از ظرفیت های موجود در این زمینه 
بهره مند شوند. تاج همچنین از استاندار سیستان و بلوچستان 
درخواست کرد که وضعیت اداره و مدیریت باشگاه فوتبال 

لیگ دسته سومی استان مشخص شود. 

بیــن المــلل 
ستاره کروات رئال مادرید به وضعیت خود در این تیم اعتراض 
کرد تا احتمال جدایی او جدی تر شود. به گزارش اسپورت، لوکا 
مودریچ روزهای خوبی را در رئال مادرید تجربه نمی کند. مودریچ 
در یک دهه حضورش در رئال مادرید همواره از بازیکنان کلیدی 
و تاثیرگذار تیم بوده و جایگاه ویژه ای هم در بین هواداران دارد. 
فصل جاری برای مودریچ اصلا به خوبی پیش نرفته است. او 
جایگاه خود را در ترکیب اصلی از دست داده و کم تر فرصت 
بازی پیدا می کند و این باعث اعتراض او شده است. مودریچ که 
در اردوی تیم ملی فوتبال کرواسی به سر می برد، در واکنش به 
نیمکت نشینی خود در رئال مادرید گفت: بدون شک شرایطم 
در رئال مادرید جدید است و پیش از این چنین وضعیتی را 
تجربه نکرده بودم. من در رئال مثل گذشته و آن گونه که دوست 
دارم بازی نمی کنم. او ادامه داد: خودم شخصا دوست دارم که 
همیشه به میدان بروم. اصلا به دنبال استراحت کردن نیستم و 
همواره خواستار حضور در میدان بوده ام. اصلا دوست ندارم که 
نیمکت نشین و بیرون از زمین باشم. حتی اگر لازم باشد می توانم 
سه روز یک بار به میدان بروم و اصلا از نظر بدنی مشکلی ندارم. 

گفت: آنچه که مودریچ درباره اعتراض به نیمکت نشینی 
در رئال اتفاق می افتد طبیعی است. من 
چنین موضوعی را به سادگی قبول 

کرده ام. باید خودم را از نظر روحی 
و روانی آماده این شرایط کنم. 

من باید وضعیت جدید را در 
رئال قبول کنم و با قدرت 

به کار خود ادامه دهم. 
رئال مادرید در فصل 
جاری لالیگا عملکرد 
خوبی از خود نشان 

داده است و در ۹ بازی ۸ 
پیروزی کسب کرده و تنها یک شکست 

در کارنامه دارد. 

چراغ سبز به معروف و غفور 
 با رفتن عطایی

ایسنا: محمدرضا داورزنی رئیس فدراسیون 
والیبال در مورد احتمال بازگشت سعید معروف و 
امیر غفور به تیم ملی گفت: راهبردی دو سال قبل 
تعریف شد که تغییر نسل اتفاق بیفتد تا فرصت 
بیشتری به جوانان بدهیم و در تورنمنت های 
مختلف شرکت کنیم، اما باید در این قصه 
بازنگری اتفاق بیفتد و واقع بینانه تر نگاه کنیم 
تا تیم ملی در سطح کیفی خوبی قرار بگیرد. 
تیم های بزرگ دنیا بر اساس نیاز خود از بازیکنان 
استفاده می کنند. با بازیکنان خوب مان مثل 
معروف، غفور، موسوی، عبادی پور سال هاست 

کار می کنیم و روحیاتشان را می شناسم.

 منهای فوتبال

کمیته ملی المپیک روسیه تعلیق شد 
کمیته بین المللی المپیک از تعلیق کمیته 
ملی المپیک روسیه خبر داد. به گزارش سایت 
بین المللی  کمیته  اجرایی  هیات  المپیک، 
المپیک، کمیته المپیک روسیه را با اجرای 
فوری به حالت تعلیق درآورد. هیات اجرایی 
تصویب کرد که کمیته المپیک روسیه تا اطلاع 
ثانوی به حالت تعلیق در بیاید. بنابراین کمیته 
المپیک روسیه دیگر حق فعالیت به عنوان 
کمیته ملی المپیک را ندارد و نمی تواند هیچ 
گونه بودجه ای از جنبش المپیک دریافت کند. 
همچنین همان طور که در موضع و توصیه های 
کمیته بین المللی المپیک در 2۸ مارس 2023 
آمده است، کمیته بین المللی المپیک این 
حق را برای خود محفوظ می دارد که در مورد 
شرکت ورزشکاران بی طرف با گذرنامه روسی 
در بازی های المپیک پاریس 2024 و بازی های 

المپیک زمستانی تصمیم بگیرد. 

 ویــژه

مشکلات کماکان در استقلال وجود دارد 

به دلیل تعطیلی هایی که در لیگ به وجود آمد، بازی استقلال و 
مس رفسنجان هم کیفیت آنچنانی نداشت. در دقایقی مس تیم 
برتر میدان بود و دقایقی هم استقلال در حمله خوب عمل کرد. 
در نهایت هم استقلال توانست 3 امتیاز مهم این بازی را از آن 
خود کند. بعد از این همه وقفه در مسابقات لیگ برتر نمی توان 
عیار بازی ها را به خوبی سنجید و مربیان فقط می توانند بازیکنان 
را در آمادگی نگه دارند تا مصدوم نشوند. پس باید خدا را شکر 
کنند که با کسب این نتایج، بازیکنی از استقلال با آسیب دیدگی 
مواجه نشده است. در فوتبال دنیا اصلًا این مواردی که فوتبال 
ایران وجود دارد را نمی بینیم که لیگ شان اینقدر تعطیلی داشته 
باشد، چون بازیکن فرسوده می شود. بازیکنان باید در یک مقطع 
زمانی تمرین کنند، در یک مقطع استراحت و در یک دوره ای هم 
مسابقه بدهند. اگر هر کدام از این موارد زیاد از حد پیش برود، 
فرسایشی خواهد شد و فرسایش باعث مصدومیت می شود. هر 
کشوری که تیم ملی فوتبال دارد، مگر لیگ خودش را تعطیل 
می کند؟ چرا صورت مسأله را پاک می کنند؟ در حالی که باید 
یک راه حل برای تعطیل نکردن لیگ پیدا کرد. فوتبال ایران 
باید همان کاری که همه دنیا می کنند را انجام دهد و آن هم 
برنامه ریزی است. مشکلات استقلال برای امروز، دیروز و چند 
روز پیش نیست، برای فردا و پس فردا و روزهای بعد هم نیست 
و این مشکلات کماکان در استقلال وجود دارد و باقی می ماند. 
اگر بخواهیم تمام مشکلات را حل کنیم؛ باید ابتدا برگردیم و از 
اول همه مشکلات را از بین ببریم و دوباره ساختارش را درست 
کنیم. اگر هر بار فردی بیاید خرابه را ترمیم کند و بند بزند، 
چیزی درست نمی شود و فقط وقت را هدر می دهد. این داستان 
فوتبال ماست، هنوز یادمان نرفته که لیست اسامی تیم فوتبال 
استقلال برای جام باشگاه ها ارسال نشد و از آسیا کنار گذاشته 
شدیم. هم اکنون نیز فوتبال مان با این شرایط غریبه نیست، 
اما امیدوارم بدتر و خراب تر از این نشود. اگر قراردادی را سقف 
می گذارند همه باشگاه ها باید رعایت کنند. اگر رعایت نمی کنند 
نباید این قانون را وضع کنند. مگر می شود قانون سقف قرارداد را 
گذاشته اند و باشگاه ها از سقف تجاوز می کنند، سپس از تیم های 
خاطی امتیاز کسر می شود. قانون را گذاشته اند و راه برای دور 
زدنش هم گذاشته اند! زمانی هم که باشگاه ها قانون را دور زدند، 

نمی دانند چه کارهایی باید با خاطیان انجام بدهند. 

فوتبال  تیم  پیشکسوت  سلطانی  بهروز 
پرسپولیس در مورد وضعیت این تیم و شرکت 
در جشن قهرمانی سوپرجام پرسپولیس صحبت 

کرد. 
 آقا بهروز چه شد که رفتید به جشن 

قهرمانی؟
من سر یک قضیه ای یک اختلاف کوچک 
با آقای درویش داشتم. ایشان چند بار به من 
زنگ زد. گفتم با هم جنگ که نداریم. ایشان 
خواست و دعوت کرد. البته سه چهار نفر را 
دعوت کردند. من هم به احترام پرسپولیس و 
آقای درویش رفتم ورزشگاه و یک خاطره خوب 
برای مان شد چون بازی خوبی بود. یک ذره با 
آقای درویش مشکل داشتیم اما روبوسی کردیم. 
از طرفی خوشحالیم که تیم برنده شد و قهرمانی 

سوپرجام خوشحالی مان را بیشتر کرد. 
 حالا اختلاف تان با آقای درویش سر 

چه مسأله ای بود؟
قرار بود یکسری از بچه ها برای پایه ها بروند 

شهرستان ها نظارت کنند. 
بود  قرار  که  موضوعی  همان   

مسئولیتش با آقای پنجعلی باشد؟
این  و  داشت  کسالت  پنجعلی  آقای 
مسئولیت را به من دادند. من هم چند جلسه 
با آقای درویش داشتم، اما ایشان آنقدر مشغله 
داشت که کارها ردیف نمی شد. متأسفانه 
اسم  به  نفر  در شهرهای مختلف چندین 
پرسپولیس مدرسه فوتبال ایجاد کرده اند که 
من دقیقاً در جریان هستم. آنها با مدرک سازی 
مردم را گول زده اند در صورتی که اگر واقعاً 
مدارک شان را چک کنیم می بینیم شرایط این 
کار را ندارند. یکسری افراد از اسم پرسپولیس 
سوء استفاده کرده اند و در حالی که توپ جمع 
کن پرسپولیس بودند الان دو تا خانه از درآمد 
این کارشان خریده اند. ما دنبال این بودیم 
که جلوی این سوء استفاده ها را بگیریم. آقای 
درویش هم قول دادند انجام بدهند چون به 

نفع فوتبال و باشگاه بود. 
 حالا به کجا رسید؟

قرار شد همکاری ادامه داشته باشد. 
 درباره بازی با گل گهر و توپی که می گویند از 

خط دروازه رد شده چه  می گویید؟
مشکوک بود. یکی گفت گل، یکی هم گفت 
گل نشد. من می گویم این باشگاه ها و فدراسیون 
 VAR این همه خرج می کنند چطور پول آوردن

را ندارند. 
الان پرسپولیس هم می گوید پنالتی اش را 
 VARنگرفته اند.  گل آنها هم که آنطوری شد. اگر
باشد حق به حقدار می رسد. داوران ما هم تحت 
فشار هستند و مدام می ترسند اعتراض کنند و 
یک شیئی به سرشان بخورد اما اگرVAR باشد 

این مشکلات پیش نمی آید. 
 با بیرانوند هم صحبت کردید؟

بله به او گفتم من اگر از تو انتقاد می کنم 
هیچ وقت بد حرف نزده ام و انتقادهایم سازنده 
بوده. گفتم نامبروان ایران هستی و او هم من را 
بغل کرد و بوسید و گفت درس پس می دهم. 

خیلی احترام گذاشت.  
من هم لذت بردم که یک گلر جوان قدر یک 
گلر سابق را می داند. گفتم من از پرسپولیس 
هم انتقاد می کنم و اینطوری نیستم که بیایم 
بگویم فلان بازیکن پرسپولیس گند زد و 

خراب کرد. 

محسن بیاتی نیا 
کارشناس فوتبال 

سلطانی: 
به بیرانوند گفتم 

 انتقاداتم 
سازنده است 

آرژانتین مقابل  بازی  در 
پاراگوئه، لیونل مسی، ستاره 
این تیم در گلزنی ناکام بود و 
تیر دروازه دو بار مانع او شد. 
مسی که بعد از مصدومیت اخیر 
نیمکت نشین شده بود، در 
دقیقه ۵۳ و به جای خولین 

آلوارز به بازی آمد. 

نیمار پس از تساوی برزیل و 
ونزوئلا مورد حمله هواداران 
برزیلی قرار گرفت. این تساوی 
باعث ناراحتی شدید هواداران 
شده بود، تا جایی که در پایان 
بازی به شدت از بازیکنان انتقاد 
و به سمت آنان پاپ کورن و 

وسایل دیگر پرتاب کردند. 

علی قلی زاده در چهارم فروردین 
ماه امسال در دیدار تدارکاتی 
ایران مقابل روسیه بازی کرد و 
پس از آن به خاطر آسیب دیدگی 
نتوانست در هیچ یک از مسابقات 
ملی و باشگاهی به میدان برود 
ولی او حالا شرایط خوب خود را 

به دست آورده است. 

ت
شــ

س نو
عک

        شرایط خوب   ناکامی حمله

علیرضا جهانبخش: 
علیرضا جهانبش، مهاجم ایرانی فاینورد در 
مورد شرایطش در این تیم و البته پیشنهاداتی 

که داشت، صحبت کرد. 
 علیرضا، چرا اینقدر کم مصاحبه 
می کنی و خیلی در مطبوعات نیستی؟ 

دلیل خاصی دارد؟
درست می گویید. بعد از جام جهانی خیلی 
کم صحبت کردم. یک بار با شما و یک بار هم با 
عادل فردوسی پور. دلیلش این است که دوست 
دارم تمرکز کنم و بی سر و صدا و در آرامش کار 
خودم را جلو ببرم. بعد از جام جهانی 2022 
به خودم قول دادم از این فضا خارج شوم. 
می خواهم به جای حرف زدن، تمرکز کنم. 
چون حس خوبی دارم که در جام ملت های 
آسیا موفق می شویم و انتظار این است که 

ذهن مان را معطوف به فوتبال کنیم. 
 دفعه قبل هم که صحبت کردیم، 
گفتی که به این تیم ملی خیلی امیدواری. 

این امید تو از کجا نشأت می گیرد؟
به تیم، بازیکنان و کادرفنی اطمینان دارم. ما 
بازیکنان رفته رفته به کادر نزدیک تر می شویم 
و از نظر فنی یکدیگر را درک می کنیم. در تمام 
سال های اخیر همیشه مربی خارجی روی 
نیمکت تیم ملی نشسته اما حالا با کادری ایرانی 
کارمان را جلو می بریم. بنابراین چند اردو باید 
می گذشت تا با یکدیگر هماهنگ بشویم. از 
دو سه اردوی قبلی می شود فهمید که از همه 
لحاظ، کادر فنی و بازیکنان به هم نزدیک 
شده اند. آنها به خوبی توانستند روی بازیکنان 
تأثیر بگذارند و این مسأله را به خصوص مقابل 
بلغارستان دیدیم. روند تیم ملی مثبت است و 
همین همه ما را امیدوار کرده. الان اکثر بچه ها 
باتجربه اند و جوان ترها هم اضافه شده اند. 
جام ملت های آسیا هم نزدیک ایران برگزار 
می شود و تمام این مسائل امید ما را بیشتر 
می کند. هرچند نباید نادیده بگیریم که سایر 

تیم ها هم با انرژی کامل می آیند تا عنوانی به 
دست بیاورند. 

 انتقادی که طی ماه های اخیر از 
تیم ملی و شخص امیر قلعه نویی انجام 
شده، تعداد بالای دستیاران او است. تو 
که سال ها در برایتون و بالاترین سطح 
فوتبال باشگاهی در جهان حضور داشتی 
و الان هم عضو باشگاه بزرگ فاینورد 
هستی، می توانی در این زمینه توضیح 
بدهی. مثلًا بگو که در برایتون چند مربی 

در کادر بودند؟
بحث دستیار را سرمربی تعیین می کند که 
چند مربی کنارش باشند. نسبت به نیازی که 
تیم ملی دارد، آقای قلعه نویی هم دستیاران خود 
را انتخاب کرده. نسبت به نوع تمرین، کاراکتر 
بازی و مربیانی که داریم، هر کسی مسئولیتی 
را برداشته و در حال انجام آن است. مربیان 
تیم ملی، خودشان می دانند که چه مسئولیتی 
دارند و باید در چه زمینه ای فعالیت کنند. در 
انگلیس هم تعداد مربیان ما زیاد بود. الان هم 
دی زربی در برایتون پنج شش دستیار دارد. 
دوره گراهام پاتر نیز همین طور بود. معمولاً 

چهار پنج دستیار دارند، شاید هم بیشتر. 
 در فاینورد چطور؟

به جز سرمربی، سه تا کمک داریم، دو تا 
آنالیزور و یک مربی دروازه بانی. روی هم هفت 

نفر در کادرفنی حضور دارند. 
 پس تعدد دستیار در تیم ملی موضوع 

عجیب و غریبی نیست؟
وقتی تقسیم وظیفه می شود، هر کسی کار 
خود را به بهترین شکل ممکن انجام می دهد و 
این اصلا عجیب نیست. به خصوص در تیم ملی 
که زمان زیادی وجود ندارد تا بازیکنان و کادر 

با یکدیگر هماهنگ شوند. قطعا در تیم ملی، 
یک سرمربی به همکاران بیشتری نیاز دارد. 
یکی باید با مهاجمان کار کند، یکی با خط 
دفاع، یکی هم با گلرها. بعد اینها باید بیایند و 
در تمرینات گروهی شرکت کنند. همه مسائل 
را که کنار هم می گذاری، می بینی که به تعداد 
مربی زیادی احتیاج داری. از نظر من نکته 

عجیبی نیست که مورد انتقاد قرار بگیرد. 
 در فاینورد انتظار این است که بیشتر 
از اینها بازی کنی. مثلا گل می زنی اما 
بازی بعد در ترکیب اصلی نیستی. چرا 

این اتفاقات می افتد؟
البته فصل را خوب شروع کردم اما از یک 
جا به بعد، سرمربی تصمیم گرفت از بازیکنان 
دیگر استفاده کند. چون روی دور برد هم 
بودیم، ترکیب تغییر نکرد. هر وقت به زمین 
رفتم نشان دادم می توانم به تیم کمک کنم 
و مؤثر باشم. خودم تصمیم گرفتم بمانم و این 
فصل در لیگ قهرمانان بازی کنم، ضمن اینکه 

در هلند هم شانس قهرمانی داریم. 
 الان پشیمان نیستی که در فاینورد 

ماندی؟
نه، به هیچ وجه. این تصمیمی بود که خودم 
گرفتم. پیشنهادهایی داشتم که کم نه، خیلی 
وسوسه کننده بودند. برای دوستان که توضیح 
دادم، خیلی های شان گفتند چرا در فاینورد 
ماندی؟ بازی در لیگ قهرمانان اروپا اما برای 
من خیلی اهمیت داشت. از طرفی تیم مان 
آنقدر خوب است که شانس قهرمانی مجدد در 
هلند را داریم. همه اینها دست به دست هم داد 

تا در فاینورد بمانم. 
 می گویی پیشنهادهایت از کجاها 

بود؟

دو سه پیشنهاد از اروپا داشتم. 
 حالا که فصل نقل و انتقالات تمام 
شده و مدت هاست لیگ های اروپایی را 
تماشا می کنیم، ایرادی ندارد که کمی 

ریزتر در این مورد صحبت کنی. 
از لیگ فرانسه دو پیشنهاد داشتم. از همین 
هلند یکی دو تیم خیلی جدی با من حرف 
زدند. پیشنهاد وسوسه کننده اما از لیگ 
عربستان بود. پیشنهادی که شاید خیلی ها 

رد نمی کردند. 
 اسم تیم؟

اجازه بدهید اسم را نگویم اما تیمی که 
بتواند اینقدر پول پرداخت کند، حتماً قدرتمند 

هم هست. 
در  فعلی ات  دستمزد  برابر  چند   

فاینورد به تو می دادند؟
مبلغ پیشنهادی عربستانی ها از سه سال 
حضورم در فاینورد بیشتر می شد اما خب 

نرفتم و آن را رد کردم.
 چون در تمام این  سال ها هیچ وقت مسائل 
مالی برایم اهمیت نداشت. یعنی تصمیمی تنها 
به دلیل دریافتی بیشتر، نگرفتم. خیلی راجع 
به این مسأله فکر کردم اما در آخر تصمیمم 
این بود که بمانم و در لیگ قهرمانان اروپا 

بازی کنم. 
 مهدی طارمی هم در نقل و انتقالات 
تابستانی از الهلال عربستان پیشنهادی 
هنگفت دریافت کرد اما جواب منفی داد. 

با او در این رابطه صحبتی نکرده ای؟
من با مهدی مستقیم حرف نزدم. ما وقتی 
هم را می بینیم خیلی درباره فوتبال صحبت 
نمی کنیم. تصمیم شخصی مهدی بود که 
به عربستان نرود. همان طور که من چنین 
تصمیمی گرفتم. به نظر من تصمیم درستی 
گرفت. چون او خوب می داند دارد چکار 

می کند. 

من هم از لیگ عربستان پیشنهاد داشتم

عدم حضور گل محمدی و شاگردانش در تمرینات   ادامه یافت

 یک مشت آپشــن یک مشت آپشــن
دلیل قهر و اعتصاب پرسپولیسی ها دلیل قهر و اعتصاب پرسپولیسی ها 


